



FORUM ÉCONOMIQUE
POUR L'IMPORT-SUBSTITUTION AVEC
LES PAYS D'AMÉRIQUE LATINE
2026
ECONOMIC FORUM
FOR IMPORT-SUBSTITUTION WITH
LATIN AMERICAN COUNTRIES

Le Ministère des Relations Extérieures (MINREX) organise à Yaoundé, au cours du premier semestre 2026, la **première édition du Forum Économique pour l'Import-Substitution avec les Pays d'Amérique Latine (FEIPAL 2026)**. Cette manifestation stratégique a pour vocation d'établir une plateforme de promotion de la coopération économique, de la collaboration et de l'innovation entre le Cameroun et les pays d'Amérique latine, au service de la croissance et du développement économique du Cameroun.

Restez informés, préparez-vous à y prendre part !

- **Pour plus d'informations :**

Email : minrex.d3@diplocam.cm / cameroonamercasforum@gmail.com

- **Contact téléphone :**

+237 222 21 40 46 (Standard Direction des Affaires d'Amérique et des Caraïbes - MINREX)

+237 696 218 669 / 674 952 689 / 692 087 819 (Cellule Organisation Forum)

Une initiative du Ministère des Relations Extérieures de la République du Cameroun.

The Ministry of External Relations (MINREX) is organising the **first edition of the Economic Forum for Import Substitution with Latin American Countries (EFILAC 2026)** in Yaoundé during the first half of 2026. This strategic event aims to establish a platform for promoting economic cooperation, collaboration and innovation between Cameroon and Latin American countries, with a view to fostering growth and economic development in Cameroon.

Stay informed and get ready to take part!

- **For more information:**

Email: minrex.d3@diplocam.cm / cameroonamercasforum@gmail.com

- **Phone contact:**

+237 222 21 40 46 (Department of American and Caribbean Affairs – MINREX switchboard)

+237 696 218 669 / 674 952 689 / 692 087 819 (Forum Organizing Unit)

An initiative of the Ministry of External Relations of the Republic of Cameroon.